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Abstract (en)
The barrel (11) has a foil bag (12, 22) for components (16, 26, 27) of a multi-component mass arranged next to each other, where the components
are stored separately from each other. Two supporting sections (32, 36) for ends (13, 23) of the foil bags are provided at a head part (31). The
former foil bag includes one of the components (16) of the multi-component mass, and the latter foil bag includes other two components (26, 27) of
the multi-component mass. The latter two components of the multi-component mass are provided in separate foil bag chambers of the latter foil bag.

Abstract (de)
Ein Foliengebinde (11) zum Aufbewahren von Mehrkomponentenmassen und zum Einlegen in eine Aufnahme einer Auspressvorrichtung
weist einen ersten Folienbeutel (12) und einen zweiten Folienbeutel (22) für voneinander getrennt gelagerten Komponenten (16, 26, 27) einer
mehrkomponentigen Masse sowie ein Kopfteil (31), an dem zwei Aufnahmeabschnitte (32, 36) für jeweils ein Ende (13, 23) eines Folienbeutels (12,
22) vorgesehen sind. Der erste Folienbeutel (12) enthält eine Komponente (16) der mehrkomponentigen Masse und der zweite Folienbeutel (22)
enthält zwei Komponenten (26, 27) der mehrkomponentigen Masse.
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